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Utveckling- och renoveringsplan för Munka Ljungby IF 
 

Munka Ljungby If har identifierat ett antal områden på Munka Ljungby IP som behöver eller som 

föreningen önskar utveckla. Anläggningen är kommunens och kommunen ansvarar för närvarande 

för driften av anläggningen.  

Flera av utvecklingsområdena faller under kommunens ansvar men föreningen väljer ändå att lista 

dem i sin utvecklingsplan för att, om möjlighet finns, vara behjälplig på de områden som man kan.  

Föreningen har varit i kontakt med Stiftelsen Gripen och kommer att söka bidrag därifrån till de 

projekt som vi kan få hjälp med.  

Prioriteringsordning för föreningen 

1. Konstgräsplan 

2. Belysning på C-plan  

3. Renovering av omklädningsrum 

4. Lekplats 

5. Utegym 

6. Förbättrade parkeringsmöjligheter 

7. Belysning samt övergångsställe över Örkelljungavägen mot Jordgubbsfältet 

8. Uppfräschning av ”IP-skylt” 

 

Utvecklingsområden 

Konstgräsplan 

Bakgrund 

Föreningen ser ett stort behov av åtgärder på idrottsplatsen för att kunna bedriva verksamhet året 

om. Anläggning av en konstgräsplan skulle medföra att klubben skulle kunna bedriva sin verksamhet i 

Munka Ljungby året runt. Detta är det som föreningen listar som sin högsta prioritet för utveckling av 

klubben. Idag förflyttar vi verksamheten till konstgräsplaner runt om i kommunen. Tillgängligheten 

och kostnaden styr var vi får förlägga våra träningar. Ungdomarnas delaktighet blir då även påverkad 

av föräldrars möjligheter att köra till och från träningar.  

Förslag 

Föreningens förslag är att anlägga en konstgräsplan på grusplanen eller delar av den.  

Ekonomi 

Föreningen har inte tagit in någon offert på att anlägga konstgräsplan då vi avvaktar beslut från 

kommunen.  

Status 

Föreningen har haft möte med Ängelholms kommunpolitiker på IP. Föreningen har skickat in en 

framställan till kommunen med förslag på att anlägga en konstgräsplan på Munka Ljungby IP. 

Föreningen har varit i kontakt med klubbar runt om kring för att söka stöd för framställan och tre 

klubbar stödjer och har undertecknat framställan tillsammans med Munka Ljungby IF.  

Kommunen kommer att ta med framställan i budgetförhandlingarna och vi avvaktar de olika 

partiernas budgetförslag.  
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Belysning C-plan 

Bakgrund 

För att spara på gräset och inte förstöra våra bästa planer så startar träningen på våren och slutar på 

hösten på C-plan. Under den perioden är det ganska mörkt på kvällarna vilket begränsar tillgängliga 

tider på C-plan. Detta är det, näst efter konstgräsplanen som vi ser skulle gynna föreningens 

verksamhet mest.  

Förslag 

Sätta upp bättre beslysning på C-plan, antingen genom nya stolpar eller se över om det är möjligt att 

utnyttja de stolpar som redan finns men komplettera med lampor riktade mot C-plan.  

Ekonomi 

Offert behöver inhämtas.  

Status 

Begäran är framförd i skötselplanen gentemot kommunen men vi har ännu inte erhållit något besked 

ifrån kommunen.  

 

Renovering Omklädningsrum 

Bakgrund 

Föreningens omklädningsrum behöver målas. Det har varit vattenläcka i ett av omklädningsrummen 

så där behöver även väggar bytas. I vissa av omklädningsrummen luktar det mögel. Nya 

förvaringsskåp behövs.   

Förslag 

Måla och se över tätskikt så det inte är fukt i väggarna. Sätta in bättre förvaringsmöjligheter så varje 

lag kan få ett skåp att förvara sina tillhörigheter i (sjukvårdsväska, västar, taktiktavlor etc.)  

Ekonomi 

Offert behöver inhämtas.  

Status 

Begäran är framförd i skötselplanen gentemot kommunen men vi har ännu inte erhållit något besked 

ifrån kommunen.  

 

Lekplats 

Bakgrund 

Föreningen hade en väldigt välutnyttjad lekplats men tyvärr uppfyllde den inte kraven och blev 

borttagen. Många småsyskon följer med sina föräldrar med på träningarna och en lekplats skulle 

även göra deras tid på IP rolig.  

Förslag 

Anlägga någon form av lekplats med gungor, gärna på gummimatta.  

Ekonomi 

Offert behöver inhämtas.  
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Status 

Begäran är framförd i skötselplanen gentemot kommunen men vi har ännu inte erhållit något besked 

ifrån kommunen.  

Utegym 

Bakgrund 

Då fotbollen är påfrestande för framförallt knä, ljumskar och rygg så är skadeförebyggande träning 

en viktig del i den totala träningen. Många flickor tvingas idag sluta spela fotboll då de får problem 

med knäna. Ett utegym i anslutning till IP skulle öka möjligheterna till varierande träning och även 

öppna upp för träning året om.  

Föreningen ser även att vi har många föräldrar som kommer upp till IP och lämnar sina barn för 

träning. Med ett utegym på IP ger det möjligheten för föräldrarna att stanna kvar på IP och själva 

träna samtidigt som sina barn tränar.  

Utegymmet skulle även kunna användas av Munka Ljungby Innebandyklubb, som även de är i behov 

av skadeförebyggande träning.  

I Munka Ljungby finns ett utegym som föreningen nyttjar. Ligger dock en bit bort. Det gör att 

utegymmet är en vision och hamnar av den anledningen längre ner på prioriteringsordningen. Dock 

är ambitionen att inom en 5-års period genomföra projektet.  

Förslag 

Anlägga ett utegym mellan A-plan och Munkahallen. Stängsel runt om med öppning mot cykelvägen.  

Ekonomi 

Offert behöver inhämtas för anläggning av utegym inklusive stängsel. Föreningen ska ta kontakt med 

Vejbys ordförande och undersöka vad de har för kostnader för det utegymmet som de är i 

startgroparna för att anlägga. Föreningen tittar även på möjligheter för företag att sponsra 

utegymmet genom att köpa annonsplats på de olika redskapen.  

Status 

Föreningen har varit i kontakt med Stiftelsen Gripen för att undersöka möjligheterna att få bidrag 

ifrån Stiftelsen till ett sådant projekt. Föreningen kommer försöka ansöka om bidrag till projektet och 

kommer då fråga MIBK om de är intresserade av att genomföra ansökan gemensamt.  

 

Förbättrade parkeringsmöjligheter 

Bakgrund 

Linjerna på parkeringsplatsen är i stort sett bortslitna vilket resulterar i att många parkerar väldigt 

brett. När det pågår verksamhet både på fotbollen samt innebandyn är parkeringen full.  Om det 

dessutom blir anlagt en konstgräsplan på grusplanen kommer föreningen behöva fler 

parkeringsplatser då man idag nyttjar grusplanen som parkering vid större evenemang.  

Förslag 

Markera upp befintliga parkeringsrutor. Förlänga parkeringsplatsen bort mot kraftanläggningen.  

Ekonomi 

Kommunens ansvar.  

Status 

Förlaget är lyft i framställan gentemot kommunen och vi inväntar besked ifrån kommunen.  
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Belysning och övergångsställe Örkelljungavägen 

Bakgrund 

Sedan det nybyggda området på jordgubbsfältet kommit till passerar många barn och ungdomar 

Örkelljungavägen mot det området. Finns idag inget övergångsställe. Vintertid är där väldigt mörkt 

och det är tyvärr nog bara en tidsfråga innan det händer en olycka.  

Förslag 

Belysning och övergångsställe anläggs.  

Ekonomi 

Kommunens ansvar.  

Status 

Förlaget är lyft i framställan gentemot kommunen och vi inväntar besked ifrån kommunen.  

 

IP-skylt 

Bakgrund 

IP har en gammal skylt som tyvärr har sett sina bästa dagar. En så fin idrottsplats förtjänar ett bättre 

välkomnade. Gamla skylten får ej rustas.   

Förslag 

Söka bygglov och anlägga en ny skylt tillsammans med MIBK.  

Ekonomi 

Offert och bygglovskostnader behöver kartläggas.  

Status 

Bara i förslagsstadiet. 

 


